
Film Odtisi na Barju na video kaseti
Ob snemanju filma Odtisi v Barju smo se več-

krat oglasili s prispevki v Naši komuni. Minili sta
že dve leti, kar je bil film posnet. Predstavljen je
bil tudi na več festivalih in na dnevnih slovenske-
ga filma v Celju. Videli so ga mladi na Vrhniki in
v Idriji, kjer smo ga zavrteli za tamkajšnje šole.
Zaradi znanih problemov pri Viba filmu se je
zataknilo pri pripravi video kasete. Kaseto je
mogoče sedaj naročiti pri podjetju Kamera d.o.
— Pod topoli 54, Murgle. Cena kasete znaša 500
lolarjev.

Še enkrat naj izkoristimo priliko, da se zahvali-
mo vsem, ki so omogočili realizacijo filma. Poleg
Ljubljanske kulturne skupnosti in Vibe filma so to
predvsem Industrija usnja Vrhnika, Liko Vrhni-
ka, ZKO in Kulturna skupnost na Vrhniki. Iz
naše občine so se prijazno odzvali Hoja, gostinsko

podjetje Daj-Dam, Ljubljanske mlekarne. Med
sponzorji je bil tudi privatnik, zeliščar Ivan
Maršič.

Nekaj se je premaknilo tudi pri predstavitvi
Barja na razglednicah. Ljubljanska turistična zve-
za je izdala prvi dve kvalitetnejši razglednici z bar-
janskimi motivi. To je manjša, imenovali bi jo
poskusna naklada. Na razglednicah so motivi iz
okolice Črne vasi in Podpeči. Razglednici je mo-
goče naročiti pri Ljubljanski turistični zvezi na
Stritarjevi 7. Oblikovanje razglednic je delo arh.
Braneta Velikajne, ki je izdclal tudi zelo kvalite-
ten ovitek za kaseto filraa Odtisi v Barju. Ako bo
odziv ugoden, bi zastavili bolj ambiciozno zastav-
ljeno serijo petih barjanskih razglednic, ki bi
vključevala tudi ovitek z orisom Barjanske turi-
stične poti. BORIS VIŠNOVEC


